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Concha Fuentes, nova presidenta de PIMEC Metall 

Un dels seus objectius al capdavant de la sectorial és treballar per millorar la 
competitivitat de les pimes d’aquesta indústria cabdal dins el teixit empresarial català. 

En relació als crèdits de l'ICO explica que "a Catalunya un 11,7% de les operacions 
s'han realitzat per part de pimes del sector" i sobre els ERTO destaca que aquestes 
pimes han suposat "2.522 expedients amb 69.247 treballadors afectats". 

Barcelona, 26 de maig de 2020. La Junta Directiva de PIMEC ha nomenat Concha 
Fuentes la nova presidenta de PIMEC Metall, sectorial de la patronal constituïda el 
novembre de 2004 per aplegar les inquietuds i necessitats dels empresaris i empresàries 
del sector del metall i per donar respostes concretes a la problemàtica específica d’una 
indústria cabdal dins el teixit empresarial català. 

"Les empreses de la indústria del metall estan patint els efectes econòmics de la Covid-19", 
ha lamentat després d'explicar en relació als crèdits de l'ICO que "a Catalunya un 11,7% 
de les operacions s'han realitzat per part de pimes del sector (33.228 empreses 
industrials), xifra que suposa un finançament de 8.145,7 milions d'euros, un 16% del 
total". D'altra banda, sobre els ERTO, ha destacat que aquestes pimes han suposat "2.522 
expedients amb 69.247 treballadors afectats, un 2,6% del total d'ERTOs a Catalunya i 
un 9,6% del total de treballadors efectats", i que el 48,8% dels assalariats del sector hi 
estan afectats per aquesta mesura. 

Llicenciada en Dret i CEO d’Alfa Torres S.A, Concha Fuentes és membre de la Comissió 
Executiva de PIMEC Vallès Occidental i de la Junta Directiva de PIMEC. Els seus objectius 
al capdavant de la sectorial són seguir treballant per millorar la tasca 
institucional, estrenyent les relacions amb les diferents conselleries, departaments i 
institucions. Així mateix, continuarà vetllant per tal que el marc normatiu que afecta les 
pimes del sector sigui el més coherent possible i perquè la sectorial sigui un punt de 
referència pels professionals del metall. Tal com va exposar a la reunió de la comissió de 
PIMEC Metall a Sabadell el passat 20 de febrer, Concha Fuentes vol “impulsar la comissió 
per tal de donar respostes als principals reptes que té el sector del metall en 
l’actualitat, amb especial atenció a les pimes del sector”. 

 


